
Referat fra programrådsmøte for bachelor i samfunnsøkonomi 

Til stede: Mette Wik, Arild Angelsen, Benedikt Goodman, Kateryna Krutskykh 

1. Studieprogramrapporten som ble presentert er av god kvalitet. Benedikt Goodman og Knut 

Einar Rosendahl skal supplere rapporten med noen små detaljer.  

 

Programråd stiller spørsmål avgående gjennomføringsprosent på bachelor i 

samfunnsøkonomi som ifølge rapporten er ganske lav. Handelshøyskolen har i samarbeid 

med programledere jobbet med dette problemet de siste årene. Handelshøyskolen har 

blant annet opprettet et nytt matematikk emne (siden matematikk er noe flere studenter 

finner til å være utfordrende), det ble arrangert flere kvelder som kunne samle sammen 

studenter for å få bedre klassefølelse, studentassistenter ble tildelt studentene ved 

innføringsemne i august. Slik rapporten beskriver skal det også arrangeres et utferd med 

overnatting for alle 1. års studentene i år. 

Lav gjennomføringsprosent på samfunnsøkonomi er ikke noe som er karakteristisk kun for 

Handelshøyskolen, men er et kjent nasjonalt problem.  

2. Det kom mange gode forslag til forbedringer av læringsmål for bachelorprogrammet i 

samfunnsøkonomi løpet av møte. Læringsmål skal sirkuleres på e-post for å få enda flere 

innspill. Senere skal læringsmål innsendes studieutvalg (SU) ved Handelshøyskolen.  

3. Emne ECN100 Innføring i samfunnsøkonomi tilbys høsten 2018 i revidert versjon og skal ikke 

lenger tilbys i augustblokk, men fra nå av skal gis som et emne i høstsemester. Flere 

vitenskapelige ansatte skal delta i undervisning i ECN100 og bidra med forelesning fra sine 

fagområder. Studentene i ECN100 skal også få oppfølging fra både emneansvarlige, samt 

øvingslærere i emne. ECN100 er et obligatorisk emne for 1. års studenter som er åpent kun 

for bachelorstudenter i samfunnsøkonomi.  

  

 


